

# Svenska Fäktförbundet

## Protokoll för möte med KLL 2023-11-23

### Kallade:

Leif Högström, ordf. (LH)  
Jerri Bergström (JB)  
Göran Flodström (GF)  
Pia Björk (PB)  
Muhannad Al-Nuaimi (MA)  
Ehsan Ashrafi (EA)

### Adjungerade:

Förhindrad, Pontus Weman Tell (PWT), ansvarig fysträning, mm (till § 6)  
Förhindrad, Henrik Lundegard (HL) Landslagskoordinator

### § 1 Mötets öppnande

Leif öppnade mötet och hälsade Eshan välkommen till styrelsen.

### § 2 Fastställande av agenda

Beslutades:

**Att** fastställa agendan.

### § 3 Föregående protokoll

Beslutades:

**Att** lägga protokoll 2023-10-23 till handlingarna

### § 4 Budget 2024

Pia berättar om läget när det gäller budgeten för nästa år. Läget ser inte bra ut och det verkar svårt att vi skall kunna få till en lika bra budget som för 2023. Ett problem är att vi behöver använda reserverade pengar för 2024 i år, men det är ännu oklart hur mycket. Styrelsen är dock inte klara ännu med budgeten för 24.

Vi behöver hitta någon sponsor och gärna någon från KLL som kan arbeta med Carro för att få fram något.

Eshan kan tänka sig att delta i arbetet tillsammans med Leif.

### § 5 PM för ledare

Bordläggs till nästa möte då HL är förhindrad att delta.

### § 6 Landslagsstöd X 23/24 (LH)

Damvärja har fått 300 tkr under två år.

				2024	2025
Fäktning	värja dam	Internationella gemensamma träningsläger	T & T	200 000	200 000
Fäktning	värja dam	Internatonalla tävlingar och regelbundet tävlande	T & T	100 000	100 000

### § 7 Möte med SOK om X-stöd och damvärja

Ett förmöte nästa vecka tillsammans med förbundskaptenerna innan presentation till SOK. Göran, Leif, Henrik och Carro deltar.

### § 8 Program/planering för sabel (MA)

MA har träffat och diskuterat frågan med sabeltränare och även med Johan. Har kommit fram att de kan lämna en plan till sommaren 24.

Det finns nya klubbar i Lund som han ännu inte har pratat med och tänker besöka.

### **§ 9 Förbundskapten florett höst 2024**

Tommasi kommer att sluta efter sommaren 24 och en ersättare behövs. Inte lätt vi kommer att diskutera frågan framöver. Mycket tråkigt att Tommasi slutar.

### **§ 10 Beslutet att vi begränsar antal starter till 9 fäktare på JVC som är uttagningstävling. Skall vi göra liknande för kadetter? (HL, LH)**

Frågan diskuterades då det verkar finnas ett stort intresse just nu att delta på internationella tävlingar. Eshan tar upp att det vore bättre att fördela kostnaden för extra domare på alla deltagare.

Vi har också fått mail med samma idé från förbundskaptenerna för juniorerna på herrvärja.

Vi fortsätter diskussionen vid ett extra möte torsdag 30/11 kl 12 då HL förhoppningsvis kan vara med.

### **§ 11 Rapport från Informationsmötet om säkerhetsfrågor tisdag 24 okt (HL)**


Vi skjuter det till nästa möte då HL inte kan delta idag.

### **§ 12 Övriga frågor**

### **§ 13 Nästa Möte**

Onsdag 13/12

Ett möte om deltagarantalet JVC torsdag 30/11 kl 12



Vid protokollet  
Leif Högström